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ZÁPISNICA ZO ZASADANIA ČLENSKEJ SCHÔDZE SKF 

Deň konania: 12.04.2024 

Čas konania: 16:30 – 20:00 

Miesto konania: SPACE UP coworking & events, Záhradnícka 95, 821 08 Bratislava 

 

1. Otvorenie členskej schôdze a schválenie programu 

 

Gabriel Banič privítal prítomných členov Slovenskej kendo federácie (ďalej aj SKF) a zahájil zasadanie 

členskej schôdze (ďalej aj ČS). 

 

Gabriel Banič prečítal program členskej schôdze, ktorý bol v rovnakom znení uvedený aj na pozvánke 

k dnešnému zasadaniu: 

 

1. Otvorenie ČS SKF a schválenie programu 

2. Voľba predsedu ČS SKF, voľba zapisovateľa a osoby poverenej sčítaním hlasov 

3. Správa o činnosti SKF za posledné obdobie 

4. Správa o hospodárení SKF 

5. Návrh členov Výkonného výboru SKF, návrh členov Revíznej komisie 

6. Plán činnosti na nasledujúce obdobie  

7. Návrhy a diskusia 

8. Hlasovanie o návrhoch, uznesenie 

9. Ukončenie ČS SKF 

 

Podľa prezenčnej listiny priamo prítomných členov SKF spolu so splnomocneniami na zastúpenie 

neprítomných členov SKF sa členskej schôdze zúčastnilo 31 členov SKF, čím sa splnila podmienka bodu 

3), článku II., tretej časti stanov SKF, pojednávajúca o prítomnosti nadpolovičnej väčšine členov a 

členská schôdza sa stala uznášania schopnou. 

 

Prítomní členovia jednohlasne schválili program zasadania ČS SKF. 

 

2. Voľba predsedu ČS SKF, voľba zapisovateľa a osoby poverenej sčítaním hlasov 

 

Gabriel Banič predstavil návrh Výkonného výboru (ďalej aj VV) na funkciu predsedu, zapisovateľa a 

osoby poverenej sčítaním hlasov pre zasadanie ČS SKF v nasledovnom personálnom zložení: 

 

- predseda ČS SKF Gabriel Banič 

- zapisovateľ ČS SKF Miroslav Palacka 

- osoba poverená sčítaním hlasov Pavol Vladár 

 

Prítomní členovia jednohlasne schválili navrhnuté osoby pre výkon jednotlivých funkcií počas konania 

členskej schôdze SKF. 
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3. Správa o činnosti SKF za posledné obdobie 

 

Správu o činnosti SKF za posledné obdobie, tj. za obdobie od ostatnej členskej schôdze konanej v 

10/2021 – po túto členskú schôdzu konanú v 04/2024, predniesol prezident SKF Rastislav Pazdernatý. 

 

Obdobie rokov 2021 – 2024 bolo v znamení obnovy mnohých „Budo Restart“ iniciatív po ukončení 

globálnej pandémie. SKF a jej členovia opätovne začali organizovať podujatia, ktoré sa stali rokmi 

tradičnou súčasťou Budo kalendárov. Na toto obdobie pripadol aj významný míľnik histórie SKF, 30. 

výročie založenia SKF, ktoré sa patrične oslávilo spoločným cvičením a gala banketom v Poráč Parku. 

Obnovenie medzinárodných súťaží a seminárov otvorilo cestu k ďalším úspechom na pôde 

Majstrovstiev Európy v Iaido a Jodo. Pribudli aj nové technické stupne v rámci SKF. SKF neúnavne plní 

svoje poslanie a primárnu úlohu šírenia vedomostí v oblasti Japonskej kultúry a bojových umení, 

udržiavania a budovania silnej komunity. 

 

4. Správa o hospodárení SKF 

 

Správu o hospodárení SKF za roky 2021 – 2023 vrátane, predniesol hospodár SKF Gabriel Banič. Účet 

SKF je vedený v Tatrabanke. Všetky pohyby na účte SKF zo strany vedenia SKF boli aj v tomto období 

bezhotovostné. Všetky príjmy z členského za toto obdobie boli realizované zo strany členov buď 

bezhotovostne, alebo vkladom na účet. Stav príjmov a výdajov na účte SKF za jednotlivé roky: 

 

- rok 2021  príjem 1642,00 € výdaj 1141,12 €  (počet členov SKF: 48) 

- rok 2022  príjem 2445,00 € výdaj 2259,72 €  (počet členov SKF: 36)  

- rok 2023  príjem 2792,00 € výdaj 4610,14 €  (počet členov SKF: 48) 

 

Aktuálny stav účtu k termínu konania tohto zasadnutia ČS SKF je vo výške 6798,45 €. SKF neeviduje 

žiadny iný hnuteľný ani nehnuteľný majetok, pomôcky na cvičenie, ktoré boli obstarané 

prostredníctvom SKF zostávajú vo vlastníctve jednotlivých dojo. SKF nevedie žiadnu agendu na 

registráciu a nakladania s materiálom na cvičenie. 

 

Výpisy za toto obdobie boli všetky pripravené k nahliadnutiu účastníkom ČS SKF a boli odoslané včas 

Revíznej komisii na kontrolu. Za revíznu komisiu sa k predloženým účtovným podkladom vyjadril Karol 

Ištok a tlmočil súhlasné stanovisko k predloženej správe o hospodárení SKF. 

 

5. Návrh členov Výkonného výboru SKF, návrh členov Revíznej komisie 

 

Róbert Kulczár predniesol návrh na voľbu členov Výkonného výboru SKF 2024 v personálnom zložení 

rovnakom ako doteraz, menovite: 

 

- Rastislav Pazdernatý 

- Róbert Kulcsár 

- Gabriel Banič 

- Miloš Kováčik 

- Miroslav Skyba 
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Zvolení členovia Výkonného výboru si zo svojho stredu zvolia prezidenta, generálneho sekretára, 

hospodára a dvoch radových členov. 

 

Za členov Revíznej komisie (ďalej aj RK) bol predložený návrh: 

 

- Karol Ištok 

- Erika Kulczárová 

 

6. Plán činnosti na nasledujúce obdobie 

 

Plán činnosti na roky 2024 – 2027 predstavil prezident SKF Rastislav Pazdernatý. SKF ako taká bude 

naďalej aktívna okrem iného, primárne v nasledovných oblastiach: 

 

- spolupráca a komunikácia s EKF 

- administratívna podpora aktivít členov SKF 

- zabezpečenie chodu SKF po všetkých stránkach 

 

V rámci pripravovaných podujatí Kendo, Iaido a Jodo bude SKF plne súčinná pri ich organizovaní. 

V rámci európskych šampionátov EKC, EIC a EJC bude SKF plne súčinná pri výbere vedúcich 

reprezentácií, zostavení reprezentácií a administratívnej podpore účasti. 

 

7. Návrhy a diskusia 

 

7.1 Martin Žabka 

 

- Informoval o aktuálnej situácii ohľadom Kendo reprezentácie. 

- Otvoril otázku ohľadom členstva SKF vo svetovej kendo federácii (ďalej len FIK). V diskusii 

vystúpilo viacero rečníkov, ktorí poukázali na podmienky a proces prijímania za člena FIK, benefity 

ale aj záväzky vyplývajúce z členstva vo FIK, že by bolo vhodné mať poverenú osobu (ambasádora), 

ktorá si vezme agendu FIK na starosť. Výsledkom diskusie bolo uznesenie na tom, že Výkonný 

výbor berie na vedomie, že sa má začať zaoberať vstupom SKF do FIK.  

- Otvoril otázku reprezentačných búnd pre Kendo, ktoré by mohli mať iný dizajn a materiál ako tie, 

ktoré sú definované v smernici SKF pre jednotné vystupovanie na medzinárodných EKF 

podujatiach, ktorá je platná pre všetky tri bojové umenia. V diskusii vystúpilo viacero rečníkov. 

Výsledkom diskusie bolo uznesenie na tom, že Výkonný výbor berie na vedomie, že otvorí tému 

zmeny smernice SKF pojednávajúcej o reprezentačných bundách. 

 

7.2 Blažej Gál 

 

- Položil otázku ohľadom komunikácie SKF smerom k novo zriadenému Ministerstvu športu za 

účelom získania finančnej podpory. V diskusii vystúpilo viacero rečníkov, ktorí poukázali na 

predchádzajúce neúspešné pokusy o získanie príspevkov z bývalého Ministerstva kultúry a športu, 

splnenie podmienok (parametrov) potrebných v tom čase pre získanie podpory a odporúčanie 

Ministerstva na sledovanie zverejňovaných grantov. Diskusiu k tejto téme uzatvoril Gabriel Banič 

s konštatovaním, že VV opätovne zaháji komunikáciu s novo vytvoreným Ministerstvom športu. 



SLOVENSKÁ KENDO FEDERÁCIA 

 
 Slovenská Kendo Federácia, Jaskový rad 5, 831 01 Bratislava, office@kendo.sk, www.kendo.sk          4 
 

 

7.3 Jaroslav Vilim 

 

- Položil otázku ohľadom možnosti vybavenia dovozu športového vybavenia (materiálu) zo 

zahraničia a či SKF preplatí aspoň prepravu. Na otázku reagovali Miroslav Skyba a Rastislav 

Pazdernatý s tým, že vo všeobecnosti platí že áno, SKF môže preplatiť prepravu zo zahraničia, ale 

zároveň sa dovoz musí ekonomicky vyplatiť vzhľadom na hodnotu získaného materiálu. 

- Položil otázku, prečo SKF zabezpečuje skúšky iba do 1. Kyu v rámci Majstrovstiev Slovenska v 

Kendo. V diskusii vystúpilo viacero rečníkov. Skúškové pravidlá EKF určujú zloženie skúšobnej 

komisie v počte 5. skúšajúcich s minimálnym technickým stupňom 4. Dan pre skúšky na 1. Dan. 

V SKF momentálne nie je dostatočný počet ľudí s tech. stupňom 4. Dan Kendo pre zloženie 

komisie. 

 

7.4 Miloš Kováčik 

 

- Pripomenul v minulosti udržiavané kontakty medzi SKF a veľvyslanectvom Japonska v Bratislave. 

Konštatoval, že by bolo prospešné tieto kontakty obnoviť a vyzval Kendo sekciu na spoločnú účasť 

všetkých troch bojových umení zastrešených pod SKF na podujatiach organizovaných 

veľvyslanectom, napr. účasť na letnom festivale „Natsumatsuri – Japonský deň“. 

 

7.5 Jaroslav Vilim 

 

- Položil doplňujúcu otázku k rozpočtu SKF a k prerozdeľovaniu financií pre jednotlivé Bu a pre 

jednotlivé akcie. K téme sa postupne vyjadrili viacerí členovia VV. Vysvetlili princíp 

prerozdeľovania financií ad hoc, že nie je stanovené fixné prerozdeľovanie, ale každá požiadavka 

smerom na SKF o finančnú pomoc sa posudzuje a schvaľuje osobitne. 

 

7.6 Gabriel Banič 

 

- Predložil návrh na zvýšenie členského príspevku z aktuálne platnej sumy 20,- € / rok na sumu 30,- 

€ / rok. Pred predložením návrhu odôvodnil potrebu zvýšenia sumy členského príspevku, ktorého 

výška je rovnaká už 25 rokov. Rastislav Pazdernatý navrhol zaviesť do Platobného poriadku SKF 

tzv. detský (juniorský) zľavnený členský príspevok. V prípade schválenia návrhu na zvýšenie 

členského príspevku členskou schôdzou, Výkonný výbor aktualizuje Platobný poriadok. 

 

8. Hlasovanie o návrhoch, uznesenie 

 

8.1 Hlasovanie o vzatí „Správy o činnosti SKF za posledné obdobie“ na vedomie, o poverení 

Výkonného výboru začať pracovať na získaní informácií o vstupe SKF do FIK a o poverení 

Výkonného výboru začať preberať tému reprezentačných búnd v spolupráci s členmi Kendo 

reprezentácie. 

 

za: 31  proti: 0  zdržali sa: 0 ..... Správa a poverenia vzaté na vedomie. 
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8.2 Hlasovanie o schválení „Správy o hospodárení SKF“. 

 

 za: 31  proti: 0  zdržali sa: 0 ..... Správa schválená. 

 

8.3 Hlasovanie o schválení „Plánu činnosti na nasledujúce obdobie“. 

 

 za: 31  proti: 0  zdržali sa: 0 ..... Plán činnosti schválený. 

 

8.4 Gabriel Banič predložil návrh na hlasovanie o všetkých navrhovaných členoch Výkonného výboru 

SKF komplet v jednom spoločnom hlasovaní.  

 

za: 31  proti: 0  zdržali sa: 0 ..... Spoločné hlasovanie schválené. 

 

8.5 Spoločné hlasovanie o návrhu všetkých členov Výkonného výboru SKF pre obdobie do 

nasledujúcej členskej schôdze SKF v zložení: 

 

- Rastislav Pazdernatý 

- Róbert Kulcsár   

- Gabriel Banič    

- Miloš Kováčik    

- Miroslav Skyba    

 

za: 30  proti: 0  zdržali sa: 1 ..... Návrh schválený. 

 

8.6 Gabriel Banič predložil návrh na hlasovanie o oboch navrhovaných členoch Revíznej komisie SKF 

komplet v jednom spoločnom hlasovaní.  

 

za: 31  proti: 0  zdržali sa: 0 ..... Spoločné hlasovanie schválené. 

 

8.7 Spoločné hlasovanie o návrhu oboch členov Revíznej komisie SKF pre obdobie do nasledujúcej 

členskej schôdze SKF v zložení: 

 

- Karol Ištok 

- Erika Kulcsárová 

 

za: 31  proti: 0  zdržali sa: 0 ..... Návrh schválený. 

 

8.8 Hlasovanie o návrhu na zvýšenie členského príspevku SKF od roku 2025 na sumu 30,- € / rok a pre 

deti do 15 rokov na sumu 15,- € / rok: 

  

za: 30  proti: 0  zdržali sa: 1 ..... Návrh schválený. 

 

 

9. Ukončenie ČS SKF 

 



SLOVENSKÁ KENDO FEDERÁCIA 

 
 Slovenská Kendo Federácia, Jaskový rad 5, 831 01 Bratislava, office@kendo.sk, www.kendo.sk          6 
 

Predseda ČS SKF Gabriel Banič skonštatoval, že členská schôdza sa uzniesla na všetkých vyššie 

uvedených prerokovaných a odhlasovaných bodoch programu ČS SKF. Poďakoval všetkým prítomným 

za účasť a oficiálne ukončil zasadanie členskej schôdze Slovenskej kendo federácie. 

 

 

 

 

 

 

Zapísal: Miroslav Palacka 

V Bratislave, 30.04.2024 


